
Лазар Продановић 

Питање постављено Савјету министара БиХ и Дирекцији за економско планирање БиХ 

– „Шта је Дирекција за економско планирање БиХ урадила у области мониторинга, а 

посебно реализације средњорочних и дугорочних развојних стратегија на годишњем 

нивоу? Као стално тијело на пољу социо-економског планирања развоја, на који начин 

Дирекција намјерава да убрза испуњавање услова које земља мора да испуни на путу 

пријема у Европску унију?“ 

 


